
  Protokół  nr  XX.2012

z  obrad  XX sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  29  maja  2012  roku 
w godzinach  1230    - 1435    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.  
Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski   otworzył   XX sesję  Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w sesji uczestniczy 19 radnych.   Radni nieobecni:  Ewa Awramik, Adam Dobkowski, 
Idzi Podwojski, Jan Wielgat.

Radni udzielili głosu obecnym na sali obrad:
• Panu  Krzysztofowi  Kurzynowskiemu  Zastępcy  Komendanta  Komendy 

Powiatowej Policji w Ełku,
• Panu  Bartłomiejowi  Puniszkisowi  asystentowi  Posła  na  Sejm  RP  Tomasza 

Makowskiego,
którzy złożyli życzenia z okazji Dnia Samorządowca.

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  formalny  wniosek 

o wykreślenie z porządku obrad w punkcie 5. podpunktu 5) z tematem podjęcie uchwały 
w  sprawie  nadania  nazwy  „most  Saperów”  mostowi  na  rzece  Ełk  zlokalizowanemu 
w okolicy 108 Szpitala Wojskowego w Ełku.
Następnie pan Prezydent zgłosił  wniosek o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5. 
podjęcie uchwał o podpunkty,  kolejno:
10)   rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej,  Podstrefa  Ełk 

o tereny Miasta Ełku,
11)  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  w  drodze 

darowizny,
12)  udzielenia  pełnomocnictw  do  reprezentowania  Rady  Miasta  Ełku  przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w  Olsztynie w sprawie ze skargi Piotra 
Basiewicza na uchwałę  Nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 27 marca 2007r. w 
sprawie  podwyższenia  stawki  procentowej  opłaty  rocznej  z  tytułu  użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń i przez aklamację wnioski przyjęli.
Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski   poddał pod głosowanie propozycję 

porządku obrad z uwzględnieniem wyżej  zacytowanych wniosków;  19 głosami „za”, 
przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za” 
  radni  przyjęli  następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu  z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
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4.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,
2) zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3)  przejęcia  od  Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego  zadań  należących  do  zakresu 

administracji  rządowej  dotyczących  utrzymania  grobów  i  cmentarzy  wojennych 
znajdujących się na terenie Gminy Miasto Ełk oraz upoważnienia Prezydenta Miasta 
Ełku  do  zawarcia  Porozumienia  określającego  zakres  obowiązków  stron  oraz 
odpłatność za wykonywane czynności,

4)  uchwalenia  miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego  zwanego „Ełk  – 
Śródmieście”,

5)  zmieniająca uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada   2008 
roku w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 
Ełku na lata 2008 – 2018”,

6)  rozpatrzenia  skargi  Pani  Celiny  Radziwon  na  działalność  dyrektora  Miejskiego 
Przedszkola „Słoneczna Ósemka” w Ełku,

7) zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
usytuowanych na terenie Miasta Ełku,

8)  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w dziedzinie  kultury 
fizycznej,

9) zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 
Miasta Ełku,

10)   rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy  Ekonomicznej,  Podstrefa  Ełk 
o tereny Miasta Ełku,

11)   wyrażenia  zgody na  zbycie  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  w drodze 
darowizny,

12)  udzielenia  pełnomocnictw  do  reprezentowania  Rady  Miasta  Ełku  przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w  Olsztynie w sprawie ze skargi Piotra 
Basiewicza na uchwałę  Nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 27 marca 2007r. 
w sprawie podwyższenia stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania 
wieczystego nieruchomości gruntowej.

6.  Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, w zakresie wyznaczenia przez teren 
gminy trasy linii elektroenergetycznej 400 kV Ełk - Łomża, do której przystąpiono 
na  podstawie  uchwały  nr  XXVIII/180/2012 Rady Gminy Ełk  z  dnia  27 stycznia 
2012r.

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 2011r.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr  XIX.2011 z dnia  29 maja 2012   roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził,  że  protokół  nr   XIX.2011   z  dnia  29  maja  2012   roku został  przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.
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Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

21 kwietnia 2012  r. do dnia  25 maja  2012  r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji, którą radni 

otrzymali  na piśmie  przedstawił  działania  jakie  były  dokonywane w ostatnim okresie 
międzysesyjnym:

− dokonany został wybór najkorzystniejszych ofert związanych między innymi :
*  z przebudową ulicy Robotniczej na os. Jeziorna, 
*  z  wykonaniem  boisk  sportowych  przy  Szkole  Podstawowej  nr  4  w  ramach 

kompleksu boisk „Moje boisko Orlik 2014”,
*  projekt  dotyczący  poprawy  estetyki  i  atrakcyjności  Śródmieścia  poprzez 

zagospodarowanie części Placu Jana Pawła II,
* doposażeniem szkół w pomoce dydaktyczne do realizacji zajęć w ramach projektu: 

„Każdy jest ważny”.
− Otwarte zostały  oferty na wyposażenie pomieszczeń w Techo Parku.
− Trwają postępowania, które zostały ogłoszone na:
*  budowę Skateparku przy ulicy Parkowej,
* przebudowę ulicy Piwnika Ponurego na os. Konieczki,
* na zakup sprzętu  elektrycznego i elektronicznego do Techo Parku.
Przetargi te będą rozstrzygnięte w ciągu najbliższych 14 dni.
− Pan Prezydent podpisał umowy:
*  na  dostawę  i  montaż  sprzętu  sieci  bezprzewodowej  oraz  zakup  i  montaż  info 

kiosków w ramach projektu: „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Ełku”,
* na budowę ogrodzenia w budującym się Techno Parku. 
− Pan Prezydent spotkał się w Warszawie z Ambasadorem Chorwacji w sprawie 

współdziałania z ełckimi przedsiębiorcami.
− Odbyło  się   Nadzwyczajne  Zgromadzenie  Wspólników  Przedsiębiorstwa 

Gospodarki  Odpadami  Eko  Mazury,  które  poświęcone  było  między  innymi 
wewnętrznej sytuacji w spółce. 

− Odbywały się  Zarządy Związku Międzygminnego poświęcone przygotowaniom 
do   otwarcia Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów.

− Otwarte zostały kolejne dwa place zabaw:
*  przy Szkole Podstawowej nr 9,
* przy Szkole Podstawowej nr 2.
− W najbliższym czasie odbędzie się otwarcie kolejnego placu zabaw przy Szkole 

Podstawowej nr 3.
− Odbywały  się  Zgromadzenia  Wspólników  w  poszczególnych  spółkach  miasta 

Ełku; w  Przedsiębiorstwie Usług Komunalnych sp. z o.o., w Pro Medica sp.z o.o. 
Prezesi  i  Rady Nadzorcze  otrzymały  absolutorium   z  zrealizowanych  działań 
w roku obrotowym 2011.

− Otwarta  została  część  rekreacyjna  Stadionu  Miejskiego.  Pan  Prezydent 
przypomniał, że inwestycja ta kosztowała 4,5 mln zł, w tym 3 mln zł udało się 
nam pozyskać i pochodzą  z Funduszy Unii Europejskiej.

− Minęło 20 lat od powstania Szkoły Podstawowej nr 9.
− Pan  Prezydent  spotykał  się  z  ełckimi  przedsiębiorcami  oraz  z  zewnętrznymi 

podmiotami, które chciałyby w Ełku zainwestować w sferze produkcji i obiektów 
wielkopowierzchniowych.
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− Wręczone  zostały  medale  za  długoletnie  pożycie  małżeńskie  3  parom 
małżeńskim, które przeżyły ze sobą co najmniej 50 lat 

− Pan Prezydent uczestniczył w uroczystościach  20 lecia powstania Ełckiej Straży 
Pożarnej. 

− Zakończył się I etap prac malowania oznakowania poziomego na ełckich ulicach. 
Zgodnie  z  wytycznymi  Pana  Prezydenta  malowanie  to  będzie  odnawiane 
w miesiącu sierpniu, po to, żeby na okres zimowy było trwałe.

− Pan Prezydent  wraz z delegacją  i przedstawicielami Mazurskiego Zespołu Pieśni 
i  Tańca  uczestniczyli  w  spotkaniu  w  partnerskim  mieście  Orbassano,  gdzie 
przyglądano się inwestycjom z zakresu sportu , rekreacji, kultury i inwestycjom 
związanym z funkcjonowaniem parku przemysłowego w tym mieście. Omawiane 
były kwestie związane z przyjazdem Włochów do Ełku na Mini Euro 2012.

− 11maja dokonano:
*  uroczystego otwarcia Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów   w Siedliskach,
*  uroczystego  otwarcie zrewitalizowanej kamienicy przy ulicy Małeckich 3.
− Podpisano  umowy na  dotacje,  które  zostały  przyznane  na  podstawie  uchwały 

Rady Miasta z podmiotami, które Komisja Konkursowa pozytywnie oceniła.
− Pan  Prezydent  spotkał  się  z  burmistrzem  miasta  partnerskiego  z  Ozierska. 

Podpisane zostały dwie umowy partnerskie dotyczące realizacji dwóch projektów: 
1) dotyczący wsparcia biznesu,
2) budowy  parku linowego za pieniądze pochodzące z zewnątrz.  Park linowy 
miałby powstać na Cyplu Jeziora Ełckiego w pobliżu Wyższej Szkoły Finansów i 
Zarządzania.

− Trwa Zgromadzenie Wspólników w Miejskim Zakładzie Komunikacji Miejskiej 
sp z o.o. Pan Prezydent ogłosił przerwę w obradach do czasu uzyskania informacji 
od Wójta Gminy Ełk o  terminie, czasie i zasadach wpłacenia  zaległej kwoty  dla 
miasta  w  związku  z  przystąpieniem  do  spółki  MZK  przed  kilkoma  laty  oraz 
innych działań, które samorząd gminy ma do wyjaśnienia z samorządem miasta. 
To Zgromadzenie wciąż trwa, jesteśmy w trakcie trzydziestodniowej przerwy.

− Pan Prezydent  uczestniczył  w IV Forum Regionów Polska  – Rosja.  Nastąpiła 
wymiana  doświadczeń  w  zakresie  wspierania  przedsiębiorczości,  współpracy 
z  biznesem,  ale  przede  wszystkim  realizacji  zadań  komunalnych  w  sferach 
gospodarki komunalnej.

− Pan  Prezydent  odbył  spotkanie  w  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  i  Autostrad 
poświęcone  budowie  obwodnicy miasta  Ełku.  Poruszony również  został  temat 
przejęcia ulic: 11 Listopada,  Kajki, Łukasiewicza, Sikorskiego i Suwalskiej.

− Zakończył  się  nabór  dzieci  do  przedszkoli  w  naszym  mieście.  Mamy 
7 przedszkoli. Do 11 maja przyjętych zostało łącznie 1215 osób  do przedszkoli. 

− W mieście są utrudnienia w ruchu  - trwają prace związane z poprawą gospodarki 
wodno-ściekowej.

− Od pewnego czasu  zauważamy wzmożone  niszczenie  mienia  na  promenadzie. 
W związku  z  tym Straż  Miejska  zmieniła  system pracy na  dłuższy  i  więcej 
strażników będzie pracowało w godzinach popołudniowych. 

− W  miesiącu  czerwcu  zechcemy  uruchomić  zintegrowany  system  poprawy 
bezpieczeństwa   miasta  Ełku  w  oparciu  o  monitoring,  który  jest  realizowany 
w  ramach  naszych  własnych  projektów,  w  oparciu  o  sieć  radiową  i  sieć 
światłowodową.

  
Radni nie wnieśli uwag.
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 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący  Rady Miasta 
stwierdził przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta.

Pkt 5.  Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1)  Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na 

lata 2012-2027, w załączeniu do protokołu.
Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz  omówił projekt uchwały oraz uzasadnił 

potrzebę jej podjęcia. Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

Projekt uchwały zawiera zmianę:
1) w załączniku nr 1:
 -  korekta  dochodów,  wydatków  i  przychodów  w 2012  roku  -  zgodnie  z  projektem 
uchwały  w sprawie zmian w budżecie, 
 - zmniejszenie nadwyżki budżetowej o kwotę 477 665 zł.
- przeniesienie wydatków bieżących w wysokości 552 240 zł do wydatków majątkowych 
oraz dochodów bieżących do dochodów majątkowych w wysokości  524 628 zł   związku 
ze  zmianą  realizacji  projektu:  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną  polsko  – 
rosyjskiej współpracy” w 2013 roku.     
2) w załączniku nr 2:
 - korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2012-2027 zgodnie z załącznikiem
       nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
 - korekta przedsięwzięć, projektów realizowanych z udziałem środków UE zgodnie 
          z załącznikiem nr 4 do uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012r.  

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Paweł  Czemiel 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  17  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XX.176.2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2012– 2027,   w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni 
radni:  Waldemar Pieńkowski, Tomasz Przekop.

*   *   *
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2)  Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2012  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  zaproponowane 
zmiany  do  budżetu  omawiane  były  na  poszczególnych  komisjach.  Radni  nie  wnieśli 
zastrzeżeń.

Proponowane zmiany obejmują:
I. w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 

Strategii i Rozwoju
Projekt „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj w Polsce Wschodniej” z budżetu 
Miasta Ełku”
Zmiany polegają na wykreśleniu zadania „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj 
w Polsce  Wschodniej”  z  budżetu  Miasta  Ełku”,  które miało  być  realizowane w roku 
2012.
Projekt polegający na promocji inwestycyjnej polski wschodniej miał być realizowany w 
partnerstwie z miastem Elblągiem, Suwałkami, i Zambrowem. Projekt został złożony do 
Programu  Operacyjnego  Rozwój  Polski  Wschodniej,  przeszedł  pozytywnie  ocenę 
merytoryczną, znalazł się na liście projektów rekomendowanych do podpisania umowy o 
dofinansowanie, jednak ze względu na brak środków finansowych (zbyt mała alokacja na 
dofinansowanie  wszystkich  projektów  rekomendowanych)   w  danym  konkursie  nie 
otrzymał wsparcia. W związku z powyższym projekt nie będzie realizowany 
w bieżącym roku.  
Projekt „Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko-rosyjskiej współpracy”
Gmina Miasto Ełk przystąpiła do partnerskiego projektu pt. „Rozwój turystyki aktywnej 
płaszczyzną polsko-rosyjskiej współpracy”. Jednym z zadań projektu jest wybudowanie 
parku  linowego  wraz  z  przynależną  infrastrukturą.  W związku  z  tym,  że  inwestycja 
polegać będzie na wybudowaniu  infrastruktury,  a  nie  jej  zakupie jak było  pierwotnie 
zaplanowane, uzasadnionym jest przeniesienie wydatków z zakupów materiałów i usług 
na inwestycję 
w 2012 i 2013 roku. Powyższa zmiana nie powoduje wzrostu wydatków na inwestycji.     

II)  w zakresie  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez  Wydział  Mienia 
Komunalnego 
1. Zwiększenie o kwotę 199 500 zł wydatków w dziale 700 rozdział 70095 § 4270 
z przeznaczeniem:
- 80 000 zł  na wykonanie izolacji przeciwwilgociowej ścian fundamentowych budynku 
przy ul. Mickiewicza 38A,
- 9 500 zł na wymianę przęseł ogrodzeniowych i naprawę ogrodzenia od strony ulicy 
nieruchomości przy ulicy Piłsudskiego 10,
- 65 000 zł na wykonanie remontu 10 mieszkań (pustostanów) celem ponownego 
ich zasiedlenia,
- 25 000 zł na odrestaurowanie i montaż stolarki balkonowej  w budynku zabytkowym 
przy  ulicy  Armii  Krajowej  25,  których  właścicielem  jest  gmina.  W  roku  bieżącym 
Wspólnota Mieszkaniowa będzie przeprowadzała remont elewacji.
- 20 000 zł na  wykonanie docieplenia szczytu budynku przy ulicy Orzeszkowej 18.
Wydatki zostaną sfinansowane wolnym środkami.

2. Zwiększenie wydatków w dziale 600 rozdział 60016 § 4270 o kwotę  50 480 zł, ma na 
celu zapewnienie bezpieczeństwa pieszych użytkowników dróg.  
Szacunkowe koszty związane z realizacją remontu chodników:
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Wojska Polskiego – 23 000 zł 
Rzemieślnicza –  1 500 zł 
Suwalska  - 25 980 zł
Zmniejszenie  wydatków  w dziale  600  rozdział  60017  §  4270  w kwocie  100  000  zł 
z  przeniesieniem na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego.
Zwiększenie wydatków w dziale 600 rozdział 60017 § 6050 o kwotę  150 000 zł, ma na 
celu zapewnienie środków na sfinansowanie inwestycji w zakresie „Przebudowa ciągów 
pieszych w kwartale Magazynowa – Wawelska ”. 

III)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Polityki Społecznej 
1. W związku z otrzymaną decyzją Nr FK 36/2012 z dnia 25.04.2012 r. oraz decyzją 
Nr  FK  45/2012  z  dnia  2.05.2012  r.  Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego,  zmiany 
dochodów i  wydatków dotyczą MOPS, w zakresie:
I. Zadań zleconych:
- zwiększenie dochodów w rozdziale 85195 § 2010 o kwotę  900 zł – z przeznaczeniem 
na pokrycie kosztów wydawania decyzji w sprawie świadczeniobiorców innych 
niż ubezpieczeni.
- zwiększenie wydatków w rozdziale 85195 § 4210 o kwotę 900 zł – z przeznaczeniem 
na   zakup materiałów biurowych. 
II. Zadań własnych:
 -  zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  85214  §  2030  o  kwotę  94  619  zł  – 
z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków okresowych – dział 852 rozdział 85214 § 3110 
wydatków.
 -  zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  85295  §  2030  o  kwotę  125  965  zł  – 
z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków celowych dotyczących programu wieloletniego 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania – dział 852 rozdział 85295 § 3110 wydatków.

2. Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 85219 § 4260 o kwotę 15 000 zł,
Środki  przeznaczone  zostaną  na  zwiększenie  budżetu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej w Ełku, celem pokrycia kosztów związanych z utrzymaniem dodatkowego 
lokalu  (prąd,  woda,   centralne  ogrzewanie.  Lokal  znajduje  się  w  Ełku  przy 
ul. Piłsudskiego 8 i jest niezbędny do poprawy warunków lokalowych Ośrodka. 

3. Zmniejszenie  wydatków  w  rozdziale  85204  §  2320  o  kwotę  –   13  900,00   zł, 
zaplanowanych  na  dotacje  celową  na  zadania  bieżące  dla  Powiatu  realizowane  na 
podstawie  porozumień  (umów)  między  j.  s.  t.  oraz  zwiększeniu  plan  wydatków 
w rozdziale 85204 § 4300 o kwotę –   13 900,00  zł z przeznaczeniem na zakup usług 
§ 4300

IV)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Świadczeń Rodzinnych i Funduszu Alimentacyjnego

Zmiana wysokości dotacji celowej decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
z dnia 25 kwietnia 2012r. nr FK 36/2012 na realizację zadań zleconych z zakresu admini-
stracji rządowej na rok 2012. Wojewoda Warmińsko-Mazurski zmniejszył dotację 
o kwotę 94 619zł w rozdziale 85212 przeznaczoną na świadczenia rodzinne.

V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi
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W związku z wykorzystaniem środków na dotacje celowe z budżetu miasta w ramach 
I  naboru  Otwartego  Konkursu  Ofert  '2012  i  zabezpieczeniem  środków  na 
nierozstrzygnięte  konkursy  dla  organizacji  pozarządowych,  zachodzi  konieczność 
korekty  planu  wydatków  zaplanowanych  na  realizację  zadań  samorządu  miasta  Ełku 
w 2012 r, tj:
Zmniejsza się plan na zadania z zakresu:
turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1 800 zł
polityki społecznej (dział 853, rozdział 85395) o kwotę 62 000 zł
edukacyjnej opieki wychowawczej – placówki wychowania pozaszkolnego (dział  854, 
rozdział 85407) o kwotę 19 000 zł
kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9 000 zł
kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł
Zwiększa się plan na zadania z zakresu:
turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1 800 zł
oświaty i wychowania (dział 801, rozdział 80195) o kwotę 26 000 zł
ochrony i promocji zdrowia (dział 851, rozdział 85195) o kwotę 25 000 zł. 
pomocy społecznej (dział 852, rozdział 85295) o kwotę 20 000 zł 
edukacyjnej opieki wychowawczej – placówki wychowania pozaszkolnego (dział 854,
 rozdział 85407)   o kwotę 10 000 zł 
kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9 000 zł
kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł

Powyższe  zwiększenia  pokryte  są  z  zadań,  w  których  środki  nie  zostały 
wykorzystane.  Zmiany  te  nie  spowodują  zwiększenia  wydatków  budżetowych 
przeznaczonych  na  realizacje  zadań  samorządu  miasta  Ełku   w  ramach  Otwartego 
Konkursu Ofert' 2012.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Paweł  Czemiel 
poinformował, że  komisja zgłosiła wniosek  o zmniejszenie o 43.000 zł kwoty 71. 000 zł 
w pkt VI. Zmiany w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Promocji, Sportu i Kultury. ppkt.1. Zwiększenie planu wydatków budżetowych i MOSiR 
na 2012 rok  i wykreślenie imprezy „Air Show”. Komisja wróci do tego tematu w m-cu 
czerwcu, gdy będą już znane szczegóły imprezy.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie wnieśli  zastrzeżeń, nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  wniosek 

Komisji  Komisji  Turystyki,  Sportu i Rekreacji  wyżej  zacytowany;  „za” głosowało 6, 
przeciw 7, wstrzymało się od głosu 5. Radni wniosek odrzucili. W trakcie glosowania 
nieobecny radny T.Przekop.
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Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  S.  Węgłowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu.

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 11 radnych, „przeciw” – 2,  „wstrzymujących” – 5.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  11  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XX.177.2012  w sprawie  zmian w budżecie  miasta  Ełku na 2012  rok, 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny  radny T.Przekop.  

*  *  *

3) Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Warmińsko – Mazurskiego zadań 
należących  do  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących  utrzymania  grobów 
i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy Miasto Ełk oraz upoważnienia 
Prezydenta  Miasta  Ełku  do zawarcia  Porozumienia  określającego zakres  obowiązków 
stron oraz odpłatność za wykonywane czynności, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  K.Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo  omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.  Radni  nie  wnieśli  uwag. 
Wniósł o podjęcie uchwały.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie  podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  18  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. 
Uchwała  Nr  XX.178.2012  w  sprawie  przejęcia  od  Wojewody  Warmińsko  – 
Mazurskiego  zadań  należących  do  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących 
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy Miasto 
Ełk oraz upoważnienia Prezydenta Miasta Ełku do zawarcia Porozumienia określającego 
zakres obowiązków stron oraz odpłatność za wykonywane czynności, w załączeniu do 
protokołu.   W trakcie głosowania nieobecny  radny T.Przekop. 

*  *  *
4) Projekt  uchwały  w  sprawie   uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – Śródmieście”, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz omówił potrzebę podjęcia uchwały   i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski  poinformował, że przedłożony 
projekt szczegółowo omawiany był na posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 
i Porządku. Radni nie kwestionowali zgodności zapisów planu ze Studium uwarunkowań 
i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku.  Pan  Przewodniczący 
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zaproponował  przegłosować  zgodność   zapisów  planu  ze  Studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” głosowało – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzym.” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że 18 głosami „za” radni stwierdzili 
zgodność  zapisów  planu  ze  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ełku. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady Miasta   Stefan  Węgłowski  zaproponował  przegłosować 
wniesione  uwagi  do wyłożonego  do publicznego wglądu  projektu  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – Śródmieście” ,  kolejno:

> Uwagi wniesione przez   Kąt spółka z o.o.    ul. Tuwima 22/8U   Ełk  
1.  Treść uwagi:  „Propozycja  zmniejszenia  ilości  miejsc  parkingowych  do  1  miejsca  
postojowego na   1 lokal mieszkalny .”
    Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

    Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 15 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Rady Miasta  stwierdził,  że  15 głosami  „za” radni  w części 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

2.  Treść  uwagi:  „Prośba  o  zmniejszenie  wskaźnika  powierzchni  biologicznie  czynnej  
z 30 % na  10 % ”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

    Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 14 radnych, „przeciw” – 4, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta  stwierdził,  że  14 głosami  „za” radni  w części 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

    3. Treść  uwagi:  „Dla  terenu  oznaczonego  symbolem 2MW/U  wnosi  się  o  ustalenie  
wskaźnika miejsc postojowych dla usług, takiego jak dla terenów 7MW/U i 8MW/U, tj.: 1  
miejsce postojowe na 100m2 powierzchni użytkowej lokali usługowych.”  

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  17  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.
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>  Uwagi  wniesione  przez    Zarząd  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Mickiewicza  34   
ul. A. Mickiewicza 34,   Ełk  

4. Treść  uwagi:  „Sprzeciw  odnośnie  dopuszczenia  w  miejscowym  planie  realizacji  
nowego  budynku  mieszkalnego,  w  sąsiedztwie  nieruchomości  położonej  przy  
ul. A. Mickiewicza 34.,,”

Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poddał pod głosowanie w części 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik głosowania:   „za uwzględnieniem w części  uwagi” – 15 radnych,  „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni  uwzględnili w 
części wyżej zacytowaną uwagę. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

5. Treść uwagi: „Sprzeciw dotyczący przeznaczenia istniejących garaży do rozbiórki.”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 

uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  16  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 16 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej zacytowanej uwagi.

 
>   Uwagi  wniesione  przez       Wspólnota  Mieszkaniowa  Mickiewicza  32   
ul. A. Mickiewicza 32, Ełk
6.  Treść  uwagi:  „ Przeznaczenia  w   miejscowym  planie  części  terenu  na  potrzeby  
Wspólnoty, zamiast zaplanowanych tam parkingów..”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

  Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  18  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni uwzględnili 
w części wyżej zacytowaną uwagę. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

7. Treść  uwagi:  „ Zdecydowany  sprzeciw  na  budowę  budynku  wielorodzinnego  
i  wielokondygnacyjnego  w  miejscu  garaży,  pomiędzy  budynkami  Mickiewicza  32  
i Wawelska 11”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 17 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta  stwierdził,  że  17 głosami  „za” radni  w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
I.Dzienisiewicz, T.Przekop.

8. Treść uwagi:  „  Mieszkańcy wspólnoty wnoszą o urządzenie w części  17ZU placu  
zabaw dla dzieci przy współudziale Urzędu Miasta i zainteresowanych Wspólnot.”
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Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  13  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 13 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop.

9. Treść  uwagi: „Mieszkańcy  wspólnoty  wnoszą  o  stworzenie  w  części  12KP miejsc  
postojowych dla mieszkańców wspólnot”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  15  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop.

10. Treść  uwagi: „Mieszkańcy  wspólnoty  wnoszą  o  umożliwienie  dojazdu  do  miejsc  
postojowych  z  pasa  15KDW  oraz  bram  między  budynkami  Mickiewicza  32  a  34  i  
Orzeszkowa 3 a 5.”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  13  radnych,  „przeciw”  –  2, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 13 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop.

11. Treść  uwagi:  „ Wniosek  o  zmianę  zapisów  w  zakresie  warunków  sytuowania  i  
rozmieszczenia reklam:

1. nieograniczanie powierzchni szyldów umieszczanych na budynkach do 0,6m2

2. nieujednolicanie ograniczeń łącznej powierzchni reklamowej na budynkach do 5m2 

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 15 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  2.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
I.Dzienisiewicz, J.Wielgat.

12. Treść uwagi: „Prośba o nieokreślanie w kwartale 8MW/U maksymalnej powierzchni  
zabudowy”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 
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   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  16  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 16 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop, R.Szuliński.

     > Uwagi wniesione przez   Rutkowski Development spółka jawna  ul. E. Orzeszkowej   
36A  19-300 Ełk 

13. Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  zapisów  w  zakresie  warunków  sytuowania 
i rozmieszczenia reklam:
1. nieograniczanie powierzchni szyldów umieszczanych na budynkach do 0,6m2

2. nieujednolicanie ograniczeń łącznej powierzchni reklamowej na budynkach do 5m2 „
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 

uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 14 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  2.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 14 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
I.Dzienisiewicz,  R.Szuliński, T.Przekop.

14.  Treść uwagi: „Prośba o nieokreślanie w kwartale 7MW/U maksymalnej powierzchni 
zabudowy”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  16  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 16 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop, R.Szuliński.

 >  Uwagi wniesione przez Mieszkańcy budynków przy ul. A. Mickiewicza 44 i 46 
w Ełku (...)*
15.   Treść uwagi: „ Mieszkańcy składają kategoryczny sprzeciw odnośnie przeznaczenia 
terenu 2U (działka nr 526/1), na którym obecnie mieszkają, pod zabudowę usługową oraz 
zabudowę  wielorodzinną  z  usługami,  ponieważ  wprowadzenie  takiego  przeznaczenia 
terenu,  uniemożliwi  mieszkańcom  wykonanie  jakiejkolwiek  rozbudowy  istniejących 
obiektów oraz innej inwestycji.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  14  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 14 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop, R.Szuliński.

13



 > Uwagi wniesione przez Mieszkańcy bloku przy ul. Wawelskiej 11 w Ełku
16.   Treść uwagi: „ Mieszkańcy bloku składają sprzeciw odnośnie lokalizacji budynku 
mieszkalnego w części istniejącego terenu zieleni w sąsiedztwie nieruchomości położonej 
przy ul. Wawelskiej 11”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 13 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  3.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 13 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
I.Dzienisiewicz,  R.Szuliński, T.Przekop.

17.  Treść uwagi:   „Dopisanie w części  tekstowej planu dla kwartału 2UA/U funkcji 
uzupełniającej – funkcja mieszkaniowa”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  15 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  15  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop, R.Szuliński, B.Wisowaty.

18.  Treść uwagi:  „Zmienić treść zapisu w §6, pkt 2 na: „Z tytułu przepisów o ochronie 
zabytków i opiece nad zabytkami  w granicach planu znajdują się obiekty wpisane do 
rejestru zabytków i obiekty wpisane do ewidencji zabytków”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  17  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 15 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop.

19.   Treść uwagi:  „ Zapisy w części graficznej są nieprzystające do stanu faktycznego, 
gdyż: 

− „nazywają” obiektami wpisanymi do ewidencji zabytków tereny niezabudowane, 
co jest niezgodne z prawdą i stanem faktycznym;

− obiekty, które powstały w latach osiemdziesiątych i dziewięćdziesiątych XX. 
wieku, są wg projektu mpzp obiektami wpisanymi do ewidencji zabytków;

− zaznaczone na rysunku projektu planu kontury obiektów wpisanych do ewidencji 
zabytków w żaden sposób nie przystają do istniejącej zabudowy.”
Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  nie 

uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 

   Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  16  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” –  0.
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            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 16 głosami „za” radni nie uwzględnili 
wyżej  zacytowanej  uwagi.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  I.Dzienisiewicz, 
T.Przekop.

20.  Treść uwagi: „7.4. W budynku Małeckich 2 „wyrzucić” w części graficznej zapisy 
mówiące o przejeździe bramowym”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 17 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” –  2.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
T.Przekop.

21.  Treść  uwagi:  „Sprzeciw  odnośnie  lokalizacji  drogi  wewnętrznej  19KDW, 
przebiegającej po terenie  nieruchomości, oznaczonej nr 520/5. Wniesiono o rozszerzenie 
przeznaczenia całej działki nr 520/5 pod zabudowę usługową (1U).”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 17 radnych, „przeciw” – 1, 
„wstrzymujących” – 0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Marchel.

> Uwagi wniesione przez Mieszkańców  budynku ul. Wawelska 9 w Ełku
22. Treść  uwagi:  „Mieszkańcy  żądają  zaprzestania  planowania  budowy  budynku 
wielorodzinnego w miejscu istniejących garaży.”

Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie w części uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

   Wynik głosowania:  „za uwzględnieniem w części uwagi” – 18 radnych, „przeciw” – 0, 
„wstrzymujących” – 0.
            Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni w części 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Marchel.

Następnie  Przewodniczący Rady Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  18  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała  Nr  XX.179.2012   w  sprawie    uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Ełk  –  Śródmieście”, w  załączeniu  do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny  K.Marchel.

*   *   *
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5) Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  Nr  XXIX/290/08  Rady Miasta  Ełku  z  dnia 
25  listopada   2008  roku  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”, w załączeniu do protokołu.
UZASADNIENIE:

Zgodnie z Uchwałą Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 
roku w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta 
Ełku na lata 2008 –  2018”, skuteczność funkcjonowania przyjętej Strategii zależy od 
stałego monitoringu i ewaluacji. W wyniku prac związanych z oceną realizacji Strategii 
w 2011 r. pojawiła się propozycja wprowadzenia zmian, dotyczących mniejszości 
narodowych  i etnicznych mieszkających na terenie miasta Ełku. Zmiany spowodowane 
są koniecznością realizacji zadań związanych z: 
- poprawą jakości życia ełckich Romów,
- wyrównywaniem szans edukacyjnych dzieci romskich, 
- podnoszeniem kwalifikacji zawodowych Romów,
- integracją ełckich Romów ze społecznością lokalną. 
 Do realizacji ww. zadań planuje się wykorzystywanie środków zewnętrznych.

Zgodnie z zapisami w rozdziale V „Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018” dotyczącymi dokonywania monitoringu 
i  ewaulacji  Strategii,  rocznej  oceny  dokonuje  Zespół  ds. Opracowania Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018. Od stycznia 
br.    w Urzędzie Miasta Ełku funkcjonuje Wydział Polityki Społecznej, który dokonuje 
również  bieżącej  oceny  realizacji  polityki  społecznej  na  terenie  Ełku.  W  związku  z 
powyższym  zasadnym  jest  wprowadzenie  w  treści  Strategii  zmiany  podmiotu 
dokonującego jej rocznej oceny. 

Wydział  Polityki  Społecznej  Urzędu  Miasta  Ełku  raz  w  roku  oceniać 
będzie  poziom  wdrażania  poszczególnych  celów  i  kierunków  działań  na  podstawie 
danych  posiadanych  przez  Wydział  oraz  uzyskanych  od  instytucji  i  organizacji 
realizujących politykę społeczną w naszym mieście.   

Zastępca Prezydenta  Miasta  Artur Urbański  poinformował,  że projekt uchwały 
szczegółowo omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.   Radni  nie  wnieśli  uwag. 
W imieniu Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta S.Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Zastępca   Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Helena 
Raczkowska poinformowała, że komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Formalnych zastrzeżeń radni nie zgłosili.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała  Nr XX.181.2012  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXIX/290/08 Rady Miasta  Ełku 
z  dnia  25  listopada    2008  roku  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”, w załączeniu do protokołu.

*   *   *
    6) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Celiny Radziwon na działalność 

dyrektora  Miejskiego  Przedszkola  „Słoneczna  Ósemka”  w  Ełku,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poinformował, że rozpatrzeniem 
skargi zajmowały się komisje. Poprosił o przedstawienie opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Karol  Marchel  poinformował,  że  Komisja 

szczegółowo zapoznała się z całością dokumentów w sprawie wniesionej skargi oraz 
po wysłuchaniu informacji przedstawionych przez Zastępcę Prezydenta Miasta Ełku 
A. Urbańskiego i Naczelnika Wydziału Edukacji S.Zalerwskiego,  uznała skargę za 
bezzasadną.  W wyniku  powyższego  rozpatrzenia  skargi  Komisja   pozytywnie 
zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie jak wyżej wraz  z uzasadnieniem. 

>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Helena 
Raczkowska poinformowała, że komisja  uznała skargę za bezzasadną.

> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja uznała skargę za bezzasadną.

>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja  uznała skargę za bezzasadną.

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

z zapisem: 
         „§  1.  Uznać  za  bezzasadną  skargę  Pani  Celiny  Radziwon  na  działanie  dyrektora 

Miejskiego Przedszkola „Słoneczna Ósemka” w Ełku.
§ 2. Uzasadnienie niniejszego rozstrzygnięcia zawiera załącznik do niniejszej uchwały.”
 

W głosowaniu  udział wzięło  19radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 19 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

    Uchwała Nr XX.182.2012  w sprawie  rozpatrzenia skargi  Pani Celiny Radziwon na 
działalność dyrektora Miejskiego Przedszkola „Słoneczna Ósemka” w Ełku w załączeniu 
do protokołu. 

*   *   *

7) Projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2012 roku 
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków usytuowanych na terenie Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta  Miasta Kamil Buksa poinformował, że projekt szczegółowo 
omawiany był na komisjach. W niósł o podjęcie uchwały.

Uzasadnienie:
W  dniu  17  maja  br  odbyło  się  posiedzenie  Komisji  Konkursowej  ds.  oceny 

wniosków w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Miasta Ełku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanym do rejestru zabytków na 
terenie Miasta Ełku. 
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W  związku  z  pismem  p.  Piotra  Basiewicza  dot.  chęci  przyjęcia  dotacji  oraz 
propozycji zmniejszenia zakresu prac, które wpłynęło 30 kwietnia 2012 r. do tutejszego 
urzędu, Komisja Konkursowa zebrała się w celu ponownego przeanalizowania wniosku 
dotacyjnego  oraz  nowego  harmonogramu  rzeczowo  –  finansowego.  Komisja 
rekomendowała  przyznanie  dotacji  w  wysokości  15 000  zł  na  refundację  kosztów 
poniesionych  na  badania  archeologiczne  wykonane  w  2011  roku.  Koszt  badań 
w wysokości 60 790,11 zł wykazano w harmonogramie rzeczowo – finansowym z dnia 
16.03.2012 r.  stanowiącym załączniki  do wniosku nr 5/SR/2012 z dnia  16.03.2012 r. 
o przyznanie dotacji z budżetu Miasta Ełku. 
Na powyższy cel w 2012 roku w budżecie Miasta Ełku zabezpieczono środki finansowe 
w wysokości 300 000 zł (Dział 921, rozdział 92120, Paragraf 2720).

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała negatywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji   Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja nie wyraziła opinii.

Przewodniczący  Kluby  Radnych  Dobro  Wspólne  poinformował,  że  mimo 
różnych głosów na posiedzeniach komisji Klub będzie głosował za podjęciem uchwały.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  nie  do  końca  popiera  wspieranie  prywatnego 
przedsiębiorcy dając środki finansowe z budżetu miasta.

Radny Krzysztof  Wiloch jest zdania,  że należy uwzględnić wniosek  p. Piotra 
Basiewicza.
 

Nie zgłoszono formalnych wniosków.                             
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 13 radnych, „przeciw” – 3,  „wstrzymujących” – 2.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  13  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała  Nr  XX.183.2012  w sprawie zmiany  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji 
w  2012  roku  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy 
zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  usytuowanych  na  terenie  Miasta  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.
W trakcie głosowania nieobecna radna Irena Markowska.

*  *  *
8) Projekt  uchwały  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 

przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do protokołu.
  Zastępca  Prezydenta   Miasta  Artur  Urbański   poinformował,  że  projekt 
szczegółowo  omawiany  był  na  komisjach.  Zgłosił  autopoprawke  do  zapisów 
w regulaminie:

− w § 2 ust..  2 pkt 2) otrzymuje brzmienie:  „trzech przedstawicieli  Rady Miasta 
Ełku wybieranych spośród radnych.”
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− w § 6 ust.. 7 pkt 1) otrzymuje brzmienie: „zawodnik uczestniczy w rozgrywkach na 
poziomie  rozgrywkowym  zgodnie  z  §  5  ust.  2  pkt  3  ligi  krajowej,  makroregionalnej 
i wojewódzkiej albo zajął miejsce w mistrzostwach Polski lub zdobył puchar Polski lub 
posiada znaczące sukcesy międzynarodowe,”

 Następnie w niósł o podjęcie uchwały.

                            Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 

poinformował, że  komisja wydała pozytywna opinię z uwzglednieniem powyższych 
wniosków.

>  Przewodniczący  Komisji   Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja  wyraziła pozytywną opinię.

> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.

            Radni nie podjęli dyskusji. 
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawek.

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” –0 ,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” radni podjęli uchwałę. 
       Uchwała Nr XX.184.2012  w sprawie  stypendiów, nagród i wyróżnień sportowych 

przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecna  radna Irena Markowska. 

    
*   *   *

  9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 
stałych Komisji Rady Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

  Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  projekt 
uchwały powstał w związku z pisemnymi prośbami radnych. 

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  18 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 18 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 18 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XX.185.2012  w sprawie  zmiany uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych Komisji Rady Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecna  radna Irena Markowska. 

*   *   *
10)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozszerzenia  granic  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy 

Ekonomicznej, Podstrefa Ełk  o tereny Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.
   Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
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 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski   poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

           Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w zaproponowanym brzmieniu.

W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za”, radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XX.186.2012 w sprawie  rozszerzenia granic Suwalskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej, Podstrefa Ełk  o tereny Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu. 

       W trakcie głosowania nieobecni radni: Irena Markowska, Karol Marchel.

*  *  *
11) Projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej w drodze darowizny,  w załączeniu do protokołu. 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 

UZASADNIENIE:

         Sprawy przekazywania  nieruchomości  komunalnych na rzecz GDDKiA zostały ujęte 
w dwóch osobnych  dokumentach.  Pierwszym z nich jest  porozumienie  z  dnia  08.07.2005 r.,  
zawarte  pomiędzy  GDDKiA,  a  Gminą  Miasta  Ełk  reprezentowaną  przez  Prezydenta  Miasta 
Janusza Nowakowskiego, które w §2 pkt 8 zawiera zapis: „ Nieodpłatnie przekaże GDDKiA 
grunty będące własnością miasta Ełk niezbędne pod realizacje etapu III i IV.”. Drugim z nich jest 
umowa nr P-2-an-4001-16/1/2010 zawarta w dniu 23.02.2010r. pomiędzy GDDKiA, a Gminą 
Miasta Ełk, reprezentowaną przez Prezydenta Miasta Tomasza Andrukiewicza, która w §2 pkt 4 
zawiera  zapis:  „Gmina  Miasto  Ełk  zobowiązuje  się  do  nieodpłatnego  przekazania  GDDKiA 
gruntów będących własnością miasta Ełk niezbędnych pod realizację obwodnicy miasta Ełk.”

Z treści  dokumentów nie  wynika,  że  Miasto  Ełk  zobowiązane  jest  do  nieodpłatnego 
przekazania na rzecz GDDKiA nieruchomości zagospodarowanych obwodnicą. 
         W najbliższym czasie, po zakończeniu budowy III i IV etapu obwodnicy  dojdzie do 
wzajemnej  wymiany  nieruchomości  zagospodarowanych  drogami  pomiędzy  Miastem  Ełk, 
a GDDKiA . W związku ze zmianą przebiegu dróg krajowych nr 16 i 65, GDDKiA przekaże 
Miastu Ełk między innymi ulice: 11 Listopada, M. Kajki, Gen. W. Sikorskiego, I. Łukasiewicza, 
Suwalska.  Miasto  Ełk  winno  przekazać  GDDKiA  nieruchomości  zagospodarowane  drogami,  
które docelowo będą tworzyły nowy układ dróg krajowych w mieście.
Większość nieruchomości objętych budową obwodnicy stała się własnością GDDKiA na mocy 
ustawy z dnia z dnia 10.04.2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji 
w zakresie  dróg publicznych,   za  odszkodowaniem otrzymanym  przez Miasto Ełk w kwocie 
1.930.095,30  zł.
Ostatnią działką będącą we władaniu Miasta Ełk, nie przekazaną GDDKiA, jest zrealizowany 
staraniem Miasta Ełk w grudniu 2004 r, fragment obwodnicy oznaczonej w ewidencji gruntu jako 
działka nr 2841, o przekazanie której  wystąpiła GDDKiA. 
Koszt  budowy odcinka obwodnicy od ul.  Suwalskiej  do ul.  Kolonii  wyniósł  6.721.818,82 zł. 
Ponadto ponosimy od roku 2004 r. koszty związane  z wyłączeniem gruntów z produkcji leśnej, 
które na koniec 2011 r. wyniosły ogółem 425.219,44 zł.

Zgodnie  z  operatem  szacunkowym  sporządzonym  przez  rzeczoznawcę  majątkowego 
wartość rynkowa ww. nieruchomości wynosi 735.000,00 zł netto. 

Brak  jest  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  który  swoimi 
ustaleniami obejmowałby działkę oznaczoną w operacie ewidencji gruntów numerem 2841.
            W chwili obecnej prowadzona jest korespondencja w sprawie wykonania przez GDDKiA 
remontu dróg ul.  Łukasiewicza oraz Suwalskiej,  gdyż  wnioskowany do przekazania fragment  
obwodnicy  jest  nową  inwestycją,  zaś  obie  ww.  ulice  przejdą  na  rzecz  Miasta  Ełk  w stanie 
wymagającym  pilnych  remontów  umożliwiających  ich  bezpieczną  eksploatację.  Dyrektor 
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oddziału w Olsztynie   pismem z dnia 13 kwietnia 2012 r.  udzielił  informacji,  że wystąpi  do 
Centrali GDDKiA o zgodę na partycypację w kosztach remontu ulic Suwalskiej i Łukasiewicza.

Reasumując  powyższe   Pan  Prezydent  wnioskuję  o  nieodpłatne przekazanie  na rzecz 
GDDKiA  w  drodze  darowizny  nieruchomości  zagospodarowanej  fragmentem  obwodnicy 
oznaczonej nr 2841.  

 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Dariusz 
Wasilewski    poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

    Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  20 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 17 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XX.187.2012  w sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej w drodze darowizny, w załączeniu do protokołu. 
        W trakcie głosowania nieobecni radni: Irena Markowska, Karol Marchel.

*   *   *
12) Projekt  uchwały w sprawie   udzielenia  pełnomocnictw  do reprezentowania  Rady 

Miasta Ełku przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w  Olsztynie w sprawie 
ze skargi  Piotra  Basiewicza  na uchwałę  Nr VII/67/07 Rady Miasta  Ełku z  dnia 
27 marca 2007r. w sprawie podwyższenia stawki procentowej opłaty rocznej z tytułu 
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej,  w załączeniu do protokołu. 

                Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poinformował, że jest propozycja 
upoważnienia  Radcy  Prawnego  Gminy  Miasta  Ełku  Pani  Zofi  Pietkiewicz  oraz 
Naczelnika Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami Pani 
Marty   Herbszt  do  reprezentowania  Rady  Miasta  Ełku  przed  Wojewódzkim  Sądem 
Administracyjnym w Olsztynie w sprawie ze skargi Piotra Basiewicza na uchwałę Nr 
VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 27 marca 2007r. w sprawie podwyższenia stawki 
procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej.

                     Radni nie wnieśli zastrzeżeń i nie podjęli dyskusji.
                                Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  16 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 16 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 16 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XX.180.2012  w sprawie  udzielenia pełnomocnictw do reprezentowania 
Rady  Miasta  Ełku  przed  Wojewódzkim  Sądem  Administracyjnym  w   Olsztynie  w 
sprawie ze skargi Piotra Basiewicza na uchwałę  Nr VII/67/07 Rady Miasta Ełku z dnia 
27 marca  2007r.  w sprawie podwyższenia stawki procentowej  opłaty rocznej  z tytułu 
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej,  w załączeniu do protokołu. 

       W trakcie głosowania nieobecni radni: Paweł Czemiel, Irena Markowska, Karol Marchel.

Pkt  6.  Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, w zakresie  wyznaczenia  przez 
teren gminy trasy  linii  elektroenergetycznej  400 kV Ełk  -  Łomża,  do której 
przystąpiono  na podstawie  uchwały  nr  XXVIII/180/2012  Rady  Gminy Ełk  z 
dnia 27 stycznia 2012r.
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                        Zastępca Prezydenta  Miasta Kamil Buksa wprowadził w temat i wniósł o 
podjęcie opinii w zaproponowanym brzmieniu.
                Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja  wydała pozytywną opinię do projektu opinii.
             Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt opinii 
w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  17 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 17 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  17  głosami  „za”  ,  radni  podjęli  Opinię 
w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ełk, w zakresie wyznaczenia przez teren gminy trasy linii 
elektroenergetycznej  400 kV Ełk -  Łomża,  do której  przystąpiono na podstawie 
uchwały nr XXVIII/180/2012 Rady Gminy Ełk z dnia 27 stycznia 2012r., która jest 
załącznikiem do protokołu

             W trakcie głosowania nieobecni radni:  Paweł Czemiel, Irena Markowska.              

7.  Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 
2011r.

                   Prezydent Miasta  Tomasz Andrukiewicz  omówił sprawozdanie z działalności 
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Ełku  za  2011r.. Szczegółowa  informacją 
stanowi załącznik do protokołu.
            Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 

że  komisja zapoznała się ze sprawozdaniem.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja zapoznała się ze sprawozdaniem.
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Wojciech 
                Radni nie podjęli dyskusji i nie wnieśli zastrzeżeń.
                  Przewodniczący  Rady Miasta stwierdził przyjęcie sprawozdania.

Pkt 8. Interpelacje i zapytanie radnych.
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski poinformował, że na 
placach zabaw nie zauważył  tablic z zakazem palenia tytoniu.  Zwrócił się z prośbą o 
podjęcie działań, aby takie tablice na placach zabaw dla dzieci pojawiły się.

Radny  Paweł  Czemiel  zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  miasto    przewiduje 
w najbliższych latach wykonanie  projektu i budowę tzw. „małej obwodnicy”. Następnie 
zwrócił uwagę na  ulicę Norwida. Poinformował, że na całym osiedlu Kochanowskiego 
zostały wykonane nawierzchnie na wszystkich ulicach, oprócz tej jednej. Radny zadaje 
pytanie,  czy są jakieś plany odnośnie wykonania infrastruktury i nawierzchni na ulicy 
Norwida ? Odnośnie zadanych pytań prosi  o informację na piśmie.

Pkt 9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał Tyszkiewicz poinformował, że w Jego 
ręce trafił   przewodnik „1000  muzeów w Polsce”,  wydany przez Narodowy Instytut 
Muzealnictwa   i Ochrony Zabytków.  W tym przewodniku na str. 152 wymieniony jest 
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Ełk  i  opisane  Muzeum  Zabytków  Kolejowych   Braci  Sawczyńskich.  Następnie 
podziękował Naczelnikowi A. Semeńczukowi za błyskawiczne zajęcie się sprawą, którą 
zgłosił  na   Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  odnośnie  ulicy 
Żeromskiego.

Radny Wojciech Kwiatkowski podziękował Naczelnikowi A. Semeńczukowi  za 
szybką  interwencję  i  usunięcie  nierówności   w  chodniku  pomiędzy  tzw.  „mostkiem 
zielonym”, a Katedrą.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poinformował, że na na piśmie 
wpłynęły  życzenia z okazji Dnia Samorządowca od Posła na Sejm Rzeczypospolitej 
Polskiej  Andrzeja  Orzechowskiego  i  od  Komendanta  Szpitala  płk.  lek.   Marka 
Wojcieszka.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  dom  Biura  Rady 
Miasta  wpłynął  wniosek  mieszkańców  z  osiedla  Bajkowego  dotyczący  wszczęcia 
procedury zmiany granic miasta Ełku i włączenia tego osiedla do miasta. Pan Prezydent 
zaproponował, aby na jednej z najbliższych komisji radni podjęli dyskusję na temat tego 
wniosku oraz żeby przedyskutować kwestie związane z inną infrastrukturą znajdującą się 
na terenie gminy przyległej do naszego miasta. Pan  Prezydent przekazał radnym, że w 
roku  1971  Ełk  był  większy  o  15  km2  i  uchwałą  Rady  Narodowej  ówczesna   Rada 
zrzekła  się tego terenu.  Następnie Pan Prezydent przypomniał, że 27 maja 1990 roku 
Sejm RP przyjął ustawę o samorządzie terytorialnym, która zmieniała potem nazwę na 
ustawę o  samorządzie  gminnym,  która  wskazała,  że  szczególną  troską jest  służba  na 
rzecz mieszkańców.       Z okazji Dnia Samorządowca Pan Prezydent złożył życzenia 
oraz zaprosił na koncert do ECK.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  poinformował,  że  sprawa 
wniosku  mieszkańców  osiedla  Bajkowego  omawiana  była  na  posiedzeniu  Komisji 
Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku. Odbyła się dyskusja, komisja zajęła określone 
stanowisko,  które  jest  do  wglądu  w  protokole  z  posiedzenia  tej  komisji.  Pan 
Przewodniczący  zwrócił  się  do  Prezydenta  Miasta,  aby  przy  udzielaniu  odpowiedzi 
zainteresowanym uwzględnić sugestie radnych w tym zakresie.

Pkt 10. Zakończenie obrad.
                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

zamknął obrady  XX sesji Rady Miasta w dniu  29 maja  2012 roku   o godz.  1435 .

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski
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